
 

                                                                                                                         

 
 

                                                                                 
 

 

    GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV 

 

Til stede:  
Kristin Nygård Schau 
Kjetil Skistad 
Hege Nygård  
Irma Fakic 
Aina Berntsen  
Øystein Smith 
Jan Eikså 
 
 
Meldt forfall: 
Steffen Aarhus Nilsen 
Heidi Lindalen 
Christian Mortensen 
 
 
 
 

                                                                                                                             
Referatført: 
Nodeland – 24.08.2019 

Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball 
Dato: 11.09.2019 
    

Nr. Sak Ansvar 
 Godkjenning av referat Kristin 
 Ingen kommentarer til referatet da det ble sendt ut til godkjenning av 

styremedlemmer.  
 

01/19 Gjennomgang av årshjul Kristin 
 
02/19 Gjennomgang av status økonomi  Heidi 
 26.09.19:  
Ingen gjennomgang av økonomi da økonomiansvarlig hadde meldt avbud til møtet. 
 
03/19 Gjennomgang av arbeidsoppgaver fra forrige styremøte Kristin 

 
11/19 Status restanse/orientering etter forrige møte:  Kristin 

Sak 24/19 Samarbeid med håndballen 
Det blir samarbeidsmøte med håndballen 250919 kl 18 i hallen. Det oppfordres til at flest mulig fra styret møter opp. Ett 
av temaene er å utrede muligheten for felles drakter i håndballen og fotballen..  
 
Sak 25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester 
Maling og malingsutstyr er handlet inn. Hovedstyret har gått med på å dekke kostnaden til malingsarbeidet.  
Steffen innhenter flere tilbud på innbytterbenk.  
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Sak 26/19 Kvalitetsklubb  
Ingen endringer siden sist.  
 
Sak 32/19 Nøkkelsystem og alarm til klubbhus/kiosk/garasje  
Kristin har vært i kontakt med Port Sør i forbindelse med bedre sikring av kiosken mtp alle de innbruddene som har 
funnet sted i det siste. Det ventes på tilbud.  
Styret har ved flere anledninger tidligere drøftet nøkkelsystem og innhentet tilbud. Begrunnelsen var at det trenges 
bedre system enn det vi har i dag. Styret var enstemmig om å akseptere tilbudet og at låsene blir prioritert i år. Øystein 
tar ansvar for at dette blir gjort.  
 
Sak 33/19 Trenerkurs   
Olafur Ørn Bjarnarson fra Agder fotballkrets deltok på møte hvor han ga informasjon om trenerkurs. Det 
ble informert om at Greipstad Fotballklubb står registrert med 18 fotballag. Av de 18 fotballag er det 11 lag 
med trenere som har formell kompetanse og 7 lag med trenere uten formell kompetanse, mao 61%av lagene  
har en trener som har gjennomført trenerkurs.  
 
Olafur informerer styret om at klubben kan bestemme sted og tid for når trenerkurs skal foregå. Det er tre 
delkurser. Delkurs I inneholder tre moduler, teori og praksis og tar ca 6 timer for å få gjennomført.  Teorien 
ligger på nettet og kan tas hjemmefra mens praksis kan gjennomføres i forbindelse med treningene, mao 
det trenges ikke brukes mer tid enn egne treningstider. Det foreslås at Delkurs 1 gjennomføres i okt/nov , 
mens delkurs II gjennomføres i februar /mars 2020. Aina arbeider videre med planleggingen av  dette og 
blir styrets kontaktperson i forhold til trenerkurs. 
 
Styret enes om at de 7 lag med trenere uten formell kompetanse bør oppfordres til å ta delkurs I i år.  
 
Olafur anbefaler til å bruke informasjon på www.treningsøkta.no og www.fotball.no til organisering av blant annet 
treningsøkter.  
34/19 Informasjon om firmaet «Klubbkonsulent» Kristin 
26.09.19:  
Kristin informerte om firmaet «Klubbkonsulenten». Det er et nyetablert firma som brukes av 
organisasjoner og klubber som har begrenset tid til å utføre administrative oppgaver. De kan leies til blant 
annet medlemsregistre og – håndtering, søknader, hjemmeside og sosiale medier, organisasjonsbygging.  
35/19 Dommerlønn Aina 
26.09.19:  
Aina ba styret lage et vedtak på hvor mye godtgjørelse dommere som ikke har formell kompetanse skal få 
for å dømme kamper. Dette gjelder de 7er kamper for eldre lag der ikke kretsen setter opp dommere.  
Styret vedtar at dommere som ikke har formell kompetanse som blir hentet inn til å dømme får 250 kr per 
kamp de dømmer.  
36/19 Kiwi Cup Kjetil 
26.09.19:  
Kiwi Cup er i januar og planleggingen bør settes i gang. Kjetil tar kontakt med Tønnesen mtp planlegging 
av Kiwi Cup-en.  
 Eventuelt  

- Til neste møte må vi tenke gjennom hvordan vi ønsker at styret skal organiseres til neste år. Hvert 
enkelt styremedlem må tenke på om de ønsker å stå til valg i år eller om de ønsker å gå ut av styret.  

- Nye drakter skal bestilles før nyttår. Jan og Øystein skal ha møte med Scantrade og Macron ifm 
tilbudene som er mottatt.  
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- Fairplay -kontrakter og samtykkeskjema bilder- det er mange lag som ikke har levert dette inn. 
Hege sier vi må finne en annen måte å organisere dette på neste år for å få disse skjemaene inn. 

 
 Oppfølgingssaker:  
24/19 Samarbeid med håndballen  
25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester  
26/19 Kvalitetsklubb  
32/19 Nøkkelsystem og alarm til klubbhus/kiosk /garasje  
33/19 Trenerkurs  
36/19 Kiwi Cup  
   

 
Referent: Irma Fakic 
*se neste side for avsluttede 
 

Neste styremøte: 09.10.19 kl 19.30-22.00 
 
 
 
 
Avsluttede/ferdig behandlede saker:  

Sak 
nr. 

Sak Ansvar Avsluttet 

00/19 Godkjenning av referat Kristin  
01/19 Gjennomgang av årshjul Kristin   

02/19 Gjennomgang av status økonomi Heidi  
03/19 Gjennomgang av arbeidsoppgaver fra forrige styremøte Kristin  
04/19 Signering av taushetspliktskjema for styremedlemmer Kristin 16.01.19 
05/19 Fremtidige styremøter (dato, klokkeslett og intervall) Kristin 16.01.19 
06/19 Gjennomgang og fordeling av arbeidsoppgaver under hvert verv Kristin 16.01.19 
07/19 Evaluering av Kiwi cup Kristin  16.01.19 
08/19 Trener seniorlag 2019 Jan 13.02.19 
09/19 Planlegging av trenersamling i januar/februar Kristin 13.02.19 
10/19 Forberedelser til 17 mai arrangement Heidi/Kjetil 08.05.19 
11/19 Oppfølgingssaker fra forrige møte /orientering etter forrige møte  Kristin  

 
12/19 Gjennomgang av årshjul Kristin  
13/19 Søknad om stipend- ung trener Kristin 13.02.19 
14/19 Diverse søknader om midler til klubben Kristin 13.02.19 

15/19 Forprosjekt hall Steffen 13.02.19 
16/19 Planlegging av kick off 2019 Kristin 08.05.19 
17/19 Vurdering av innkjøp av 3er baner Kristin 13.02.19 
18/19 Bruk av økonomiske midler til lagkasser Kristin 13.02.19 
19/19 Innspill sendt inn fra Ole K. Skomedal Kristin 13.03.19 

20/19 Orientering til styret fra foreldrekontakter Kristin/Hege 13.03.19 

21/19 Tilbud til keepere Jan 13.03.19 
22/19 Forslag om å lage «staller» langs den nye banen Steffen 10.04.19 
23/19 Sportsplan Jan 08.05.19 
24/19 Samarbeid med håndballen Kristin  
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25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester  Kristin   
26/19 Kvalitetsklubb Kristin   
27/19 Sør Cup påmeldingsavgift  Kristin 08.05.19 
28/19 Egenandel for spillere fra andre klubber som lånes til cup 

 

Kristin 05.06.19 

29/19 Utleie av klubbhus til trenere og styremedlemmer 
 

Kristin 05.06.19 

30/19 Bruk av kiosk og toaletter i tilknytning til kiosken 
 

Kristin  05.06.19 

31/19 Dugnad Kjetil 14.08.19 
32/19 Nøkkelsystem til klubbhus/kiosk/garasje Øystein  
33/19 Trenerkurs Kristin  
34/19 Informasjon om firmaet «Klubbkonsulent» Kristin 11.09.19 
35/19 Dommerlønn Kristin 11.09.19 
36/19 Kiwi Cup Kjetil  
37/19    
38/19    
39/19    
40/19    
41/19    
42/19    
43/19    
44/19    

 
 
 


